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Schriftelijke vragen aan het college van Hengelo (O) 
_______________________________________________________________________________ 
 
 
Hengelo, 9 september 2009 
 
Geacht college, 
 
Hierbij de volgende vragen aan uw college, met het verzoek om een mondelinge 
beantwoording in de raadsvergadering van 15 september as.: 
 
Afgelopen vrijdag en zaterdag benaderden ons diverse bewoners van de Lentohof en de Willem 
Pijperstraat in Klein Driene. Zij zijn verontwaardigd en verontrust omdat de woningcorporatie met 
donder en geweld bezig is het groen gelegen tussen de woningen aan de Bachstraat, oneven kant 
van de Willem Pijperstraat en de Lentohof te ontruimen. Hoewel een groot aantal woningen in die 
straten inmiddels leeg staat, is zeker een derde nog bewoond. Deze huurders zijn door de 
verhuurder niet geïnformeerd.  
 
Met de huurders zijn wij van mening dat deze vroegtijdige kaalslag een ernstige aantasting is van 
hun woongenot en dat de corporatie hiermee doorgaat met het aanzetten van de sloopplannen, 
terwijl de discussie over de noodzaak daarvan en de alternatieven daarover nog volop gaande is. 
 
Wij moeten helaas ook constateren dat de afgesproken termijn is verstreken voor de 
beantwoording van onze vragen aan het college, die we op 27 juli over deze sloopplannen aan het 
college gesteld hebben -  met onze eis tot sloopstop - , zodat we tot op heden niet weten waar het 
college in deze staat. 
 
Behalve dat overleg met bewoners te allen tijde noodzakelijk en gewenst is willen wij één en 
ander toch ook in een breder perspectief plaatsen. Dit perspectief is de verdere ontwikkeling van 
Klein Driene. Wij hebben daarover de volgende vragen voor het college: 
 
 

1. Is het college met ons van mening dat de handelwijze van de woningcorporatie in deze in 
strijd is met de regels van goed overleg met huurders?  

2. Is het college met ons van mening, dat de Klein Driene een architectonische waardevolle 
stempelstructuur heeft, waarbij ook het groene karakter van de wijk een belangrijk waarde 
is, die in stand moet blijven? 

3. Krijgt de raad enig inzicht in de plannen die de woningcorporatie denkt te hebben bij de 
door hen voorgestane herontwikkeling van de Lentohof, Willem Pijperstraat en Bachtstraat: 
gereed zijn? Wat zijn daar hun plannen en wanneer denken zij die te realiseren? 

4. Heeft het college overleg met de corporatie en eventuele andere investeerders over hun 
plannen met Klein Driene? Zo ja, hoe frequent vindt dit overleg plaats en wat is de stand 
van zaken?  

5. Heeft het standpunt van het college dat zij geen extra middelen vrijmaakt voor Klein Driene 
invloed op de positie van de gemeente bij de ontwikkeling van de plannen? 

6. Wanneer kunnen we de resultaten van het onderzoek naar de geschiktheid voor de locatie 
Hazenveld voor een eventueel buurtwinkelcentrum verwachten: dit zou immers reeds in juli 
plaatsvinden? Wie voert deze opdracht uit en hoe verloopt het onderzoek? 

7. Heeft het college overleg met de corporatie en eventuele andere investeerders over hun 
plannen met Klein Driene. Zo ja, hoe frequent vindt dit overleg plaats en wat is de stand 
van zaken. 
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8. Is het college op de hoogte van het feit dat de corporatie binnenkort in een voormalig 
winkelpand aan de Josef Haydnlaan een inlooppunt opent waar ook de politie spreekuur 
schijnt te gaan houden. Hoe verhoudt zich dat tot activiteiten die zich zouden moeten 
concentreren in het wijkcentrum het Vogelkwartier? Heeft hier afstemming over 
plaatsgevonden? 
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